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Biographical note: Marc-André Gosselin 

 

Marc-André Gosselin was appointed Deputy Chief of the Financial Stability Department (FSD), 

effective 19 May 2015. In this capacity, he helps oversee the Bank’s analysis and research on 

issues related to the financial sector and financial stability in Canada and abroad. He is 

responsible for the Systemic Risk Assessment and Financial Institutions Divisions, and is the 

Senior Officer in FSD overseeing the Bank of Canada’s semi-annual Financial System Review. 

His role involves acting as Chief when necessary and ensuring the effective administration of the 

department.  

 

Marc-André joined the Bank in 1999 as an economist. Over the years, he has held increasingly 

senior positions and developed a particular expertise in macroeconomic modelling and 

projections. Most recently, as Director in the Canadian Economic Analysis Department, he 

contributed greatly to policy-relevant research and analysis. 

 

Born in Montréal, Quebec, Mr. Gosselin holds a master’s degree in Applied Economics from 

Montréal’s École des Hautes Études Commerciales. 

 
May 2015
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Notice biographique : Marc-André Gosselin 

 

Marc-André Gosselin est devenu sous-chef du département de la Stabilité financière (SFI) le 

19 mai 2015. À ce titre, il aide à superviser les travaux d’analyse et de recherche de la Banque 

sur des sujets liés au secteur financier et à la stabilité financière au Canada et à l’étranger. 

Responsable de la Section de l’évaluation du risque systémique et de la Section des institutions 

financières, il est le cadre supérieur de la SFI qui supervise la Revue du système financier de la 

Banque du Canada, publiée deux fois l’an. Dans le cadre de ses fonctions, il assume, au besoin, 

le rôle de chef et veille à l’administration efficace du département. 

 

M. Gosselin est entré à la Banque en 1999 comme économiste. Au fil des ans, il a occupé des 

postes aux responsabilités croissantes et a acquis une expertise en matière de modèles et de 

projections macroéconomiques. Récemment, en tant que directeur au département des Analyses 

de l’économie canadienne, il a grandement contribué aux travaux de recherche et d’analyse à 

l’appui des politiques. 

 

Né à Montréal, au Québec, M. Gosselin est titulaire d’une maîtrise en économie appliquée de 

l’École des hautes études commerciales de Montréal. 
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